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»دنیای هوادار« به یاد روح قلم
 زنده یاد ناصر احمدپور 

منتشر می شود

»ترک عادت« موجب مرض است!

2

علی دایی:

گل نزدیم اما در گل خوردن 
عالی بودیم!

مصدومیت کمال فقدان بزرگی برای ماست

برانکو: لیاقت قهرمانی داریم

سروش تعصبش را نشان داد

پورموسوی: بازیکنان در اندازه 
خودشان نبودند
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مهرداد تیموری

باز هم مرداد آمد و داغی که چهار ساله 
شد، باز هم موسم روز خبرنگار رسید و 
غم از دست دادن بزرگ مرد مطبوعات 
ورزشی زنده شد، غمی که یاران ناصر 
با حضورشان در قطعه نام آوران نشان 
دادند بعد از چهار سال هنوز هم در 
آتش آن می سوزند. تأثیر و جایگاه روح 

قلم در تاریخ مطبوعات ورزشی تا پایان 
این چند  ماند. در  ماندگار می  تاریخ 
سطر کوتاه سعی در بیان احساسات 

خود در دوران نبود ناصر خان دارم. 
ناصر خان کجایی که ببینی..، ببینی 
که دنیای هوادار را به عشق و یاد تو 
یاد  با  که  ببینی  ایم.  ساخته  استوار 

در عرصه  تو  راه  با  و  نویسیم  تو می 
مطبوعات گام نهاده ایم. نیستی ببینی 
است.  چطور  ورزش  روزها  این  حال 
ببینی کم مهری ها هنوز هم در جامعه 
مطبوعات وجود دارد! ببینی مشکلات 
روزنامه نگاری چه بیداد می کند! ببینی 
کاغذی که آن روزها تأمین آن برای 
روزنامه دغدغه ات بود، این روزها هر 

کیلو 7 هزار تومان شده..! 
شاید بهتر باشد به قول یکی از دوستان 
بگویم بهتر که نیستی، چون در دوران 
حیات کم حرص نخوردی، کم از جفای 
کم  نشدی  غمگین  دوستان  برخی 
سختی نکشیدی و اگر این روزها بودی 
باز هم در نوک پیکان مشکلات در حال 

سختی کشیدن بودی!
جوارت  در  تا  بودی،  کاش  ای  البته 
بیشتر می آموختیم، ای کاش بودی 
تا در جوارت کیف می کردیم، بودی 
حس  خود  پشت  در  را  کوه  یک  و 
می کردیم. ولی این روزها می دانیم 
در بهشت در کنار عباس آقا ما را نظاره 
می کنید، مارا و اعمال مارا می بینی و 

می دانی بی تو چه سخت می گذرد.
در پایان یاد و خاطر زنده یادها ناصر 
احمدپور و عباس عبدالملکی دو دوست 
دیرین را گرامی می دارم و باید از همه 
دو  این  یاد  بگویند  تا  آمدند  که  آنها 
بزرگوار هنوز هم زنده است تشکر کنم.

پیام دکتر احمدی به مناسبت چهارمین 
سالگرد زنده یاد احمدپور

معاون فرهنگی وزیر ورزش و جوانان به مناسبت چهارمین 
این  یاد و خاطر  ناصر احمدپور  یاد  سالگرد درگذشت زنده 

پیشکسوت مطبوعات ورزشی کشور را گرامی داشت.
در متن دکتر احمدی که در گروه یاران ناصر احمدپور در 

فضای مجازی منتشر شد آمده است:
»یاد و نام ناصر احمدپور همواره در نزد همکاران و دوستانش 

زنده است.
درود به همراهان همیشگي ناصرخان که در چهارمین سال 

درگذشت در کنار مزارش حق دوستي را ادا کردند.
متاسفانه براي من امکان حضور فراهم نشد و از دور براي شادي 

روح ایشان فاتحه اي قرائت کردم.
روحش همواره در جوار رحمت الهي قرین رحمت باد.

»فولادشهر«
 قله فتح نشده شفر!

عصای دست شفر

وریای  رویایی آبی ها

2 - 2

ای کاش بودی و احوال این روزها را می دیدی 

داغ »ناصر خان« چهار ساله شد

محمدرضا کاظمی -  صریح، دقیق و حرفه 
ای، این صفات برازنده مردی است که در 
طول دوران فعالیت مطبوعاتی خود تلاش 
کرد تحولی جدی در عرصه  روزنامه نگاری 
ایجاد کند. تحولی که در آن، نقد ورزشی را 
به اعلا درجه خود رساند و طرح تازه ای در 

آن ریخت. 
احمدپور  ناصر  شادروان  از  بسیاری 
انعطاف،  قابل  ژورنالیستی سخت گیر غیر 
در  که  بودند  کرده  ترسیم  ملاحظه  بی  و 
انجام بهینه کار با احدی مماشات نمی کرد. 
دوستان و همکارانش او را منتقدی منصف 
و روزنامه نگاری توانمند می شناختند که با 
نگاه تیزبین و قلم نقاد خود موی را از ماست 

بیرون می کشید.
احمدپور،  مرحوم  از  خصایص  این  نقل   
بیانگر آن است که وی از پیشگامان بلامنازع 
ورزشی نویسان  عصر حاضر و آشنا با رمز 
و راز  ژورنالیسم مدرن بود. دریغا که دست 

روزگار چندان امانش نداد تا در عین تجربه 
و پختگی، آموخته ها و اندوخته های خود را  
تام و تمام به نسل آینده منتقل کند هر چند 
آنان که توفیق همکاری با این چهره شاخص 
نویسندگی را در کارنامه دارند، به اتفاق بر 
ویژگی های منحصر به فرد و تاثیرگذاری وی 

تاکید دارند. 
سالگرد  مرداد  یازدهم  گذشته  شنبه  پنج 
نگار  پرتوان و روزنامه  نویسنده  این  فقدان 
که  یارانی  مناسبت  همین  به  بود.  خلاق 
توفیق داشتند با حضور بر سر مزار، یادش 
شمع  که  داریم  یقین  داشتند.  گرامی  را 
خاطرات ناصر احمدپور و دیگر بزرگان در 
گذشته عرصه روزنامه نگاران پیشگام هرگز 
افول نخواهد کرد، هر چند جسم خاکی شان 
در خاک شد اما روح شان بر افلاک پرکشید. 
از  آری، می شود قدر سخن سنجان پس 
رفتن پدید/ جای بلبل در چمن فصل خزان 

پیدا شود

یادی از زنده یاد »ناصر احمدپور«

می شود قدر سخن سنجان پس از رفتن پدید

با ژنرال »دیر و زود دارد
اما سوخت و سوز ندارد«

ما سپاهانیم و
حالا حالا...؟
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صفر  بر   3 شکست  از  پس  دایی  علی 
این  بیان  ضمن  پیکان  مقابل  تیمش 
مطلب اظهار داشت:»خودتان دیدید که 
مستحق شکست در این مسابقه نبودیم. 
مگر می شود در روزی که ما موقعیت های 

زیادی داشتیم سه گل دریافت کنیم، در حالی که حریف کار 
خاصی نکرد و روی تک موقعیت هایش به گل رسید! در زمان 
گل سوم حریف فقط یک بازیکن ما در محوطه جریمه مان بود. 
در این بازی فرصت های زیادی برای گلزنی داشتیم، اما از آنها 

استفاده نکردیم. اگرچه در گل  خوردن عالی بودیم!«

علی دایی: گل نزدیم اما در گل خوردن عالی بودیم!

قرارداد الکس ایووبی با آرسنال تمدید شد
طی روزهای گذشته اخباری در مورد احتمال تمدید قرارداد ایووبی با توپچی ها 

مخابره شده بود که اینک رنگ واقعیت به خود گرفته اند. طبق معمول، آرسنال مدت 
قرارداد منعقد شده را اعلام نکرده است ولی گفته می شود که قرارداد جدید تا سال 

2023 معتبر خواهد بود.

هیگواین: میلان مرا بیشتر از چلسی می خواست
میلان خرید گونزالو هیگواین و ماتیا کالدارا را قطعی کرد. او گفت:» با تمام احترام، در 

چلسی فقط ساری مرا می خواست، ولی در میلان مرا همه می خواستند و این بهترین 
حس است. این انگیزه ای است که مرا تشویق می کند. حضور رینا همبازی شدن دوباره 

با او، یکی دیگر از دلایلم بود.«

روملو لوکاکو: از بازی کردن تحت نظر مورینیو لذت می برم
روملو لوکاکو در دفاع از مورینیو، گفت:»ما بگو و بخند زیادی داریم. او گاهی اوقات 

توصیه های بسیار خوبی می کند و گاهی اوقات ویدیوهای جالبی می فرستد. ژوزه 
واقعاً یک مرد خانواده است و من او را اینگونه می شناسم. ما رابطه بسیار خوبی با 

یکدیگر داریم و فکر می کنم بازی کردن برای او بسیار لذت بخش است.«

سامان قدوس، نامزد کسب عنوان بهترین بازیکن ماه لیگ سوئد شد
3 نامزد کسب عنوان بهترین بازیکن ماه جولای لیگ سوئد معرفی شدند که سامان 

قدوس، هافبک تیم ملی ایران و عضو باشگاه اوسترشوند جزو کاندیداها قرار گرفت. به 
نقل از وبسایت سوئدی fotbollskanalen، نیکولا دجوریجیچ و نیکولاس استفانلی 

دو رقیب سامان قدوس برای کسب عنوان بهترین بازیکن ماه هستند.

باشگاه تراکتورسازی: هیچ مذاکره ای با رامین رضاییان نداشته ایم
پس از توافق باشگاه تراکتورسازی با مسعود شجاعی و اشکان دژاگه، دو بازیکن 

ملی پوش ایرانی خبرهایی مبنی بر حضور رامین رضاییان در این تیم مطرح شد. در حالی 
صحبت از حضور رضاییان در تراکتورسازی به میان آمده است که باشگاه تراکتورسازی 

اعلام کرده تا این لحظه هیچ گونه مذاکره ای با این بازیکن نداشته است.

از ایران تا جهان فوتبال
بعضی ها داغشو دوست دارن 

چرخش ها و تغییرهای ایگور

ضعیف کشی راه مدیریت تیم نیست 
آقای مربی!

وقتی ایگور کولاکوویچ سرمربی کنونی 
تیم ملی را کنار خولیو ولاسکو می گذاریم 
 می بینیم تفاوت از زمین تا آسمان است! 
و  جنتلمن  مانند،  بی  مدیری  ولاسکو 
حسابگر بود اما ایگور اگر هم اهل حساب 
و کتاب باشد، بیشتر به دخل و خرج 

ماندنش در راس تیم ملی می اندیشد.
 ولاسکو گوش بزرگترهای تیم را می کشید و صدای هیچکس در نمی 
آمد، ولی ایگور ضعیف کشی می کند و با رندی از کنار قضایا می گذرد 
او که امیر حسین اسفندیار را با آن فیزیک عالی به خاطر چند دقیقه 
تاخیر از دم تیغ گذرانده است و تنبیه وی را تا به قصد نابودی او ادامه 
داده است به خبرنگاران گفت: دوره تنبیه اسفندیار تمام شده است! در 
حالی که در ورزش والیبال تعداد ستاره ها حتی در سطوح بین المللی 
آنقدر کم هستند که روسای فدراسیون های جهانی همواره بر اصل بودن 
سوپراستارها تاکید ورزیده اند. اما اینجا به رائول لوزانو اجازه دهند با اسامی 
بر نام فوق ستاره ای چون محمد جواد معنوی نژاد در اوج حقانیت خط 
بزند و امروز هم ایگور از استعداد درخشانی چون امیر حسین اسفندیار یا 
جواد کریمی بی تفاوت عبور می کند و تازه به خبرنگاران نهیب می زند 

که چرا نمی پرسید مرتضی شریفی را انتخاب کرده ام؟ 
در پاسخ این فرافکنی مربی تربیت شده در مکتب صرب ها باید بنویسیم چرا 
به همه  جوانان شایسته فرصت یکسان نمی دهید؟ چرا امیر حسین توخته 
را که ستاره پیکار با روسیه در لیگ ملل بود، زود برگردانده اید؟ روز اولی که 
به ایران آمده بودید به شما  گفتیم که مردم و خبرنگاران ایرانی به شدت 
نسبت به سرنوشت تیم کشورشان حساس هستند و 
هر جا لازم باشد واکنش نشان می دهند! شما 
بفرمایید واقعا  جواد کریمی نباید حداقل جزو 
سه پاسور دعوت شده باشد؟ از هر  کارشناسی 
در ایران بپرسید کریمی را بهترین گزینه 
داند  می  کاپیتان  معروف  برای  جایگزین 
شما  به چه دلیل او را نادیده می گیرید؟ اگر 
تا  حدودی  چاق  است و یا اهمال  
ساز  بدن  مربی  می کند پس 
اعوان وانصار  و  پزشک  و 
شما  چکاره اند؟ در آستانه 
حتی  آسیایی  های  بازی 
در  تبدیل  و  تغییر  هیچ 
وقتی   نیست،  ملی  تیم 
را   ژاپن  دوم  تیم  شما 
که به جاکارتا می آید 
خطرناک می شمارید 

دیگر حرفی نداریم.

یادداشت

با ژنرال »دیر و زود دارد اما سوخت و سوز ندارد«

ما سپاهانیم و حالا حالا...؟
گوید  مي  ژنرال  خود  اگرچه 
قهرماني  قول  اگر  است  »کلاهبرداري 
مدعیان  از  یکي  بدون شک  اما  بدم« 
لیگ  امسال  و صداي  پر سر  و  اصلي 
اصفهان  سپاهان  ایران،  فارس  خلیج 
تحت هدایت »امیر قلعه نویي« است. 
طلایي پوشان اصفهان که چند سالي 
بود حال و روز خوشي نداشتند و مدام 
در حاشیه لیگ را دنبال مي کردند، امیدوارند تا بتوانند با پر افتخارترین مربي 

تاریخ لیگ برتر به همان روزهاي خوش صدرنشیني و قهرماني بازگردند. 
سپاهاني ها تقریبا از تمام تیم ها فصل نقل و انتقالات را زودتر شروع 
کردند و تیم خود را خیلي زود بستند و به آماده سازي پرداختند. اتفاقي 
که سال ها در تیم هاي قلعه نویي به ندرت اتفاق میفتاد و وي همیشه 
از دیر شروع شدن روند آماده سازي در هفته هاي نخست گلایه داشت. 
همین مساله در دوره هاي اخیر و شاید در اکثر ادوار لیگ برتر، تیم هاي 
ژنرال فوتبال ایران لیگ را با قدرت آغاز نکنند و موتورشان با گذشت زمان 
روشن مي شد. شاید داغ ترین نمونه ي این ادعا هم همین ذوب آهن 
فصل گذشته باشد که لیگ را اصلا خوب آغاز نکرد و در انتهاي جدول 
جاي داشت و کار به جایي رسید که مدیر عامل باشگاه صراحتا از قلعه 
نویي اعلام حمایت کند که در ادامه فصل مزد این حمایت را هم گرفت.

با وجود کسب تساوی طلایي پوشان در هفته نخست در برابر صنعت نفت 
برخی هواداران اصفهانی از این این دیر روشن شدن موتور تیم هاي ژنرال 
کمی نگران بودند که این حس با پیروزی پرگل 6 بر یک مقابل سپیدرود 

کمی تقلیل پیدا کرده است.
بي تردید خود قلعه نویي و مدیران سپاهان هم به خوبي مي دانند که طاقت 
هواداران پر شور و متعدد این باشگاه خیلي وقت است که به پایان رسیده و 
آن ها بیش از این نمي توانند منتظر بازگشت روزهاي خوب سپاهان باشند 

و مي خواهند هر چه سریعتر یکي از پر افتخارترین 
تیم هاي تاریخ لیگ برتر را دوباره در کورس 
قهرماني و البته در آسیا ببینند. رو این حساب 
شاید کمترین خواسته آن ها از قلعه نویي این 
باشد که امتیازهاي اول فصل را به بهانه تکراري 

کند بودن روند آماده سازي تیم، به 
در  تا  ندهند  دست  از  راحتي 

انتهاي فصل حسرت آن را 
اما  همه  این  با  نخورند. 
خود هواداران سپاهان 
تجربه  دانند،  مي  هم 
که  است  کرده  ثابت 

درخشش تیم هاي قلعه 
اما  دارد  زود  »دیر  نویي 

سوخت و سوز ندارد.«

یادداشت

مساوی دقیقه نودی!
دو تیم صنعت نفت آبادان و گسترش فولاد تبریز با 
نتیجه تساوی یک بر یک به پایان رسید. مصطفی 
احمدی در دقیقه 88 با اشتباه خود ضدحمله ای 
را تقدیم به شاگردان فیروز کریمی کرد و آنها با 
استفاده از این موقعیت و توسط پیمان بابایی گل 
اول را وارد دروازه حریف خود کردند. سرمربی نفت 
آبادان دو تعویض انجام داد که به موفقیت تبدیل 
شد. جعفر سلمانی پس از دریبل مدافع گسترش 

فولاد گل تساوی را وارد دروازه دخسوس کرد. 
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جشنواره گل طوفان زرد آسیا!
سپاهان برای جبران تساوی خانگی مقابل نفت 
آبادان برای برد تلاش می کرد و خیلی زود هم 
نماینده  شیرازه  رساند  ثمر  به  که  هایی  گل  با 
رشت از هم پاشید و در نهایت یک برد ارزشمند 
با تفاضل 5 به دست آورد. اگرچه سپیدرود در 
دقایق پایانی بازی بهتری انجام دادو یکی از گل ها 
را هم جبران کرد اما می توان گفت در مسابقه ای 
که روند آن کاملا یک طرفه بود سپاهان به بردی 

شیرین رسید.
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»نکو« در لیگ خودی نشان داد
مسابقه  دومین  در  تراکتورسازی  مهره  پرُ  تیم 
فصل هم نتوانست به پیروزی برسد و بعد از آنکه 
در مسجدسلیمان برابر نفت متوقف شد، امروز هم 
نساجی  برابر  دیدار خانگی  بر یک  نتیجه یک  با 
مازندران را به پایان رساند تا ماحصل کارش از دو 
مسابقه با دو تیم تازه لیگ برتری شده 2 امتیاز باشد. 
گل مساوی نساجی را محمدمهدی نظری، بازیکن 
تعویضی نکونام در دقیقه 66 بازی به ثمر رساند تا 

نکو در لیگ هم خودی نشان دهد.
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سروش تعصبش را نشان داد

پورموسوی: بازیکنان در اندازه خودشان نبودند
گفت:  خبری  نشست  در  پرسپولیس  مقابل  فولاد  از شکست  بعد  پورموسوی  سیروس 
»به پرسپولیس بابت کسب این سه امتیاز حساس تبریک می گویم و از هواداران مان هم 
عذرخواهی می کنم که روی فرم اصلی خودمان نبودیم. من یک مقدار هم از آقای زرگر )داور 
بازی( گلایه دارم که به نظرم می توانست بهتر قضاوت کند. اگر هم بازیکنان ما کمی بیشتر 
دقت کرده بودند و مرتکب اشتباه نمی شدیم، شاید با نتیجه 3 بر صفر شکست نمی خوردیم. 

اگر بازیکن ما اخراج نمی شد، نتیجه حداقل مساوی می شد!«
پورموسوی در مورد سروش رفیعی گفت:»سروش یک بازیکن حرفه ای است و ما با او قرارداد 
یک ساله داریم و تا زمانی که در تیم ما باشد، تلاش می کنیم از تجربه او استفاده کنیم. 
هواداران او را تشویق کردند و فکر نمی کنم این بازیکن با این اتفاق تحت تأثیر قرار گرفته 
باشد. سروش یک بازیکن حرفه ای است و تا زمانی که قرارداد داشته باشد، به تیمش تعصب 

دارد و فوتبال خودش را بازی می کند.«
او در آخر از هواداران عذرخواهی کرد و اشاره داشت:» بازیکنان ما در این بازی خودشان نبودند 
و باورشان نسبت به خودشان پایین بود. همه خودشان را قبول دارند، اما ما خودمان را قبول 

نداریم که همین مسئله باعث شد شکست بخوریم. امیدوارم هفته های آینده بهتر شویم.«

مصدومیت کمال فقدان بزرگی برای ماست

برانکو: لیاقت قهرمانی داریم
برانکوایوانکوویچ  بعد از پیروزی بر فولاد خوزستان در نشست خبری گفت:»خیلی خوشحالم 
بابت عملکرد بازیکنانم. آنها یک بازی بسیار زیبا را مقابل یک حریف همیشه سرسخت ارائه 
کردند.  بازیکنانم نشان دادند بازی به بازی به فرم بهتری می رسند. از طرفی هم شادی 

مضاعفی به هواداران مان هدیه کردیم که برای این بیشتر خوشحالم.«
او در مورد مصدومیت کمال کامیابی نیا گفت:»متاسفانه کمال در این بازی مصدوم شد 
که این فقدان بزرگی برای ماست، اما چیزی که برای من به عنوان مربی اهمیت دارد، این 
است که 90 دقیقه بازی را در اختیار داشتیم و حریف موقعیتی روی دروازه ما خلق نکرد. 
آنها فقط یک شوت از راه دور داشتند و ما علاوه بر سه گلی که زدیم، موقعیت های خوب 

دیگری هم داشتیم.«
وی در پایان در مورد تغییر شرایط پرسپولیس در فصل جاری گفت:» سرمربی تیم فوتبال 
پرسپولیس درباره تغییر شرایط تیمش در این فصل اظهار داشت: این موضوع طبیعی بود. ما 
هنوز هم در فرم آماده سازی مان هستیم و در بازی ها می توانیم به فرم اصلی خود برسیم. اگر 
مشکلی پیش نیاید و مصدومیتی برای بازیکنان ما ایجاد نشود، به نظرم بازهم نشان خواهیم 

داد که لیاقت قهرمانی را داریم.«

سایپا »نامطمئن«!
دو تیم سایپا و پیکان در شرایطی به هم رسیده 
بودند که شاگردان جلالی با کسب تساوی مقابل 
استقلال به این مسابقه آمده بودند و سایپا هم تحت 
هدایت علی دایی با پیروزی پر گل مقابل سپیدرود 
بحران زده. آزادی پیکانی ها در فاز تهاجمی این 
در  گلزنی  موقعیت  آنها چند  تا  دیدار سبب شد 
ضدحملات ایجاد کنند و در نهایت نیز سه گل روی 
همین حربه به سه امتیاز شیرینی رسیدند و تا رتبه 

سوم جدول صعود کردند
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»پدیده« هفته دوم لیگ!
دیدار دیدنی غدیر مشهد با گل های دقایق پایانی 
قاسمی نژاد و شاکری به سود پدیده خاتمه یافت. 
پدیده که 10 نفره برای شروع نیمه دوم به کار 
ادامه می داد، در وقت های تلف شده اتفاقات جالبی 
را رقم زد. نکته جالب شاهو اصلانی، داور این بازی 
بود که دو بازیکن از استقلال خوزستان و پدیده 
با  پایانی  بود، در دقایق  اخراج کرده  از زمین  را 
گرفتگی عضله ران راهی بیرون از زمین شد تا 

داور چهارم ادامه بازی را قضاوت کند.

2 - 1

پرسپولیس و فولاد که در جدال هفته اول 
خود مقابل پدیده و پارس جنوبی به برتری 
دوم  پیروزی  دنبال  به  بودند،  یافته  دست 
خود بودند و این پرسپولیس بود که با انجام 
نمایشی هجومی و متفاوت از دیدار اول خود 
حریف را در نیمه اول کاملا تحت تاثیر خود 

قرار داد.
آمادگی بالای بشار رسن و امید عالیشاه با 
خلق موقعیت های مناسبی برای شاگردان 
برانکو ایوانکوویچ همراه شد تا در نهایت تنها 
یکی از آنها با ضربه از پشت محوطه جریمه 
سیامک نعمتی به ثمر بنشیند و پرسپولیس 

برنده نیمه اول را راهی رختکن شد.
اتفاق تلخ اما برای پرسپولیس در نیمه اول 

مصدومیت دوباره و سریالی کمال کامیابی 
نیا از ناحیه کتف بود که برانکو را مجبور به 
تعویض این بازیکن کرد. پرسپولیس که از 
محرومیت نقل و انتقالاتی رنج می برد در 
آتی  دیدارهای  نیز  بازیکن  این  که  صورتی 
را از دست بدهد با مصائب بیشتری همراه 

خواهد بود.
در نیمه اول علی علیپور، امید عالیشاه و بشار 
رسن بارها با ایجاد فرصت روی دروازه فولاد، 
احسان مرادیان را به دردسر انداختند و باید 
خروج  برای  دوم  نیمه  در  پورموسوی  دید 
خواهد  ای  برنامه  چه  فشار  این  از  تیمش 

داشت.
پرسپولیس با ادامه حملات خود که اینبار با 

اضافه شدن گادوین منشا با فشار بیشتری نیز 
همراه بود، توانست اندوخته خود را افزایش 
دهد. آنها با تعویض کمال کامیابی نیا که به 
بود،  خارج شده  زمین  از  مصدومیت  دلیل 
شکل تهاجمی تری به خود گرفته بودند و 
با طراحی حملات توسط عالیشاه و بشار و 
اضافه شدن سیامک نعمتی به گادوین منشا و 
علیپور شرایط را برای مدافعان فولاد سخت تر 

کنند. این مساله در نهایت ضمن دستیابی به 
گل برای این تیم با اخراج یک مدافع فولاد نیز 
همراه شد تا کار برای برانکو و تیمش آسانتر 
شود. گادوین منشا نیز در نهایت تیر خلاص را 
به شاگردان سیروس پورموسوی و شاگردانش 
گله سرخپوشان  سه  برتری  به  و حکم  زد 
داد تا آنها بار دیگر به صدر جدول برسند و 

ارزشمندترین برد هفته را به نام خود کنند.

»ترک عادت«
موجب مرض است!
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به فاصله کمتر از دو هفته مانده تا آغاز بازی های 
آسیایی 2018 جاکارتا، نفرات اعزامی تیم های ملی 
کشتی آزاد و فرنگی معرفی شدند. بر همین اساس 
اعضای شورای فنی تیم های یاد شده نام 12ملی 
پوش شرکت کننده در بازی های آسیایی را اعلام 
کردند. رضا اطری یا مهران رضا زاده، مهران نصیری، 
علیرضا  یزدانی،  حسن  خانی،  حسین  مصطفی 
کریمی و پرویز هادی، نمایندگان اوزان 57، 65، 
7۴، 86، 97 و 125 کیلوگرم کشتی آزاد و مهرداد 
گرایی،  علی  محمد  گرایی،  محمدرضا  مردانی، 
حسین نوری، علی اکبر حیدری و بهنام مهدی زاده 
کشتی گیران اوزان 60، 67، 77، 87، 97 و 130 
کیلوگرم کشتی فرنگی از جایگاه و موقعیت کشتی 
کرد.  خواهند  دفاع  آسیایی  های  بازی  در  ایران 
کشتی گیران یاد شده تمام موجودیت و دارایی ما 
محسوب نمی شوند اما در شرایط موجود که کشتی 
ایران به اصطلاح پوست اندازی کرده و خواسته یا 
ایم،  این عرصه شده  ناخواسته دچار تحولاتی در 
محسوب  الموجودین  خیر  شده  معرفی  قهرمانان 
می شوند. وقتی بزرگان گذشته و نامداران، بنا به 
دلایلی  عرصه را خالی کردند و برخی دیگر چون 
یزدانی وحسن رحیمی علی  قاسمی، رضا  کمیل 
رغم ارائه نسخه پزشک و تقاضای معافیت از حضور 
فدراسیون کنار  فنی  توسط شورای  انتخابی،   در 
گذاشته شدند چاره ای نبود جز اینکه  به همین 
نفرات کنونی بسنده کنیم. اگر چه در انتخاب این 
12 نفر برای بازی های آسیایی هم حرف و حدیث 

های وجود دارد.

دوبنده 97 بر اندام کشتی گیر 8۶ کیلو!
علیرضا کریمی یکی از بهترین های کشتی ایران و 
جهان است.  جوان محجوبی که در اولین حضور مهم 
خود طی رقابت های جهانی 2015 موفق به کسب 
مدال برنز وزن 86 کیلوگرم شد اما از آن پس و طی 
سه سال گذشته روند رو به جلو را طی نکرده است. 
وی سال گذشته و در پیکارهای امیدهای جهان به 
دلیل آن که رودر روی نماینده رژیم صهیونیستی قرار 
نگیرد، عمدا برابر حریف روس بازنده شد که همین 
همراه  به  وی  برای  منفی   و  مثبت  پیامدهای  امر 
داشت. با صعود حسن یزدانی به وزن 86 کیلو گرم 
عملا امکان ماندن کریمی در این وزن ممکن نشد 
و این کشتی گیر اجبارا به یک وزن بالاتر یعنی 92 
کیلو نقل مکان کرد این در حالی است که با توجه 
به شرایط فیزیک بدنی،کریمی اصولا کشتی گیر 86 
کیلو گرم است و صعود او به وزن بالاتر توفیق چندانی 
برای وی به همراه نداشته است. حضور در دو تورنمنت 
گرجستان و استانبول ترکیه که طی یک ماه گذشته 
صورت گرفت و باخت در هر دو میدان  برابر محمد 
جواد ابراهیمی تاکیدی دوباره بر این حقیقت بود اما 
در کمال تعجب شورای فنی نام این قهرمان را به 
عنوان نماینده 97 کیلوگرم جهت حضور در بازی های 
آسیایی اعلام کرده است! حق انتخاب شورا و کادر فنی 
فدراسیون محترم و در نهایت آنان پاسخگوی نهایی 
عملکرد خویش و کشتی گیران خواهند بود، اما همین 
اندازه می توان اذعان کرد که با این انتخاب نه تنها 
برای کریمی چالش جدی ایجاد کردند بلکه کم لطفی 

بزرگی نسبت به محمد جواد ابراهیمی روا داشتند.

جایگزینی مشابه در کشتی فرنگی
اعضای شورای فنی کشتی فرنگی نیز در انتخابی قابل 
تامل محمد علی گرایی را به جای پژمان پشتام جهت 
حضور در بازی های آسیایی معرفی کردند! البته که در 
توانایی های گرایی حرفی نیست و او سال گذشته یک 
مدال ارزشمند برنز جهان را برای کشورمان به ارمغان 

آورد با این وصف همین چهره شاخص در رقابت های 
انتخابی دو مرتبه برابر پشتام بازنده شد. گزیده تر آن 
بود که آقایان شورای فنی پشتام را که از تجربه کمتر 
اما انگیزه و اشتیاق فراوان و پیروز میدان انتخابی بود به 
جاکارتا می فرستادند و گرایی را که دارای تجربه بالا 
و موفق در عرصه جهانی بود راهی آوردگاه مذکور در 
بوداپست می کردند. این مهم کم و بیش در سنگین 
وزن هم صدق پیدا می کند یعنی بهنام مهدی زاده 
که تجربه شرکت در مسابقات مهم را دارد به جهانی 
بوداپست اعزام می شد و شهاب قوره چیلی جوان و کم 
تجربه که سال گذشته در فرانسه ناتوان ظاهر شد در 

بازی های آسیایی رودر روی حریفان قاره ای قرار می 
گرفت. میدانی که به تجربه می دانیم هیچگاه سنگین 
وزن های قدرتمندی جز کشتی گیران خودمان در 
نتایج  شاید  استدلال  این  با  اند.  نکرده  ظهور  آنجا 
اعزامی  برای قهرمانان  بازی های آسیایی و جهانی 
و دوستداران کشتی لذتبخش تر می شد هر چند 
همانگونه که پیشاپیش بیان کردیم صلاح کار خویش 
مربیان و مسئولین فدراسیون می دانند و آنچه ما بر 
زبان می رانیم از منظر نقد بیان می شود و در نهایت 
این مسئولین ذیربط اند که باید پاسخگوی عملکرد 

فنی و مدیریتی خود باشند.

مهدی تیموری
جمشید  حمیدی

بازگشت تب فوتبال به جم
پارس جنوبی جم در دیدار هفته اول فصل جاری با 
بدشانسی و از دست دادن موقعیت های زیاد، نتوانست 
از فولاد خوزستان امتیاز بگیرد ولی شاگردان تارتار در 
هفته دوم مقابل نفت مسجدسلیمان نمایش بهتری 
ارائه کردند این بار هم در جم و در حضور تماشاگران 
پرشور خود با گل های عماد میرجوان)22( و ابراهیم 
صالحی)70( موفق شدند برابر نفت مسجد سلیمان 
به برتری 2 بر صفر برسند؛ شاگردان ویسی نیز دست 

خالی زمین را ترک کردند.
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ملی پوشان کشتی در راه بازی های آسیایی جاکارتا

محمدرضا کاظمی

ورزش
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تیمش  تساوی 1-1  از  پس  نکونام  جواد 
برابر تراکتورسازی تبریز در هفته دوم لیگ 
برتر اظهار داشت:»خوشحالم در شهر تبریز 
حضور دارم، اما متأسفانه هواداران تبریزی در 
ورزشگاه حضور نداشتند. هر وقت در تبریز 

بازی کردیم، هواداران پرشور در ورزشگاه 
حضور داشتند. امیدوارم دیگر شاهد این گونه 

محرومیت ها نباشیم.«
سرمربی تیم فوتبال نساجی قائمشهر در 
مورد کیفیت بازی های لیگ و اینکه تیم او 

نیز در این دیدار کمتر به توپ سرعت 
ایران  فوتبال  گفت:»درباره  می داد، 
نمی توانم صحبت کنم، اما در خصوص 
تیمم باید بگویم که از عملکرد بازیکنانم 

رضایت دارم.«

نکونام: امیدوارم دیگر شاهد محرومیت هواداران نباشیم

پس از کارت قرمز کل بازی دست استقلال بود!
نمازی: مسلمان باید بیشتر تلاش کند

امید نمازی بعد از تساوی 2-2 ذوب آهن و استقلال گفت:»بازی 
خوبی بود و روی دو اشتباه فردی گل های بدی خوردیم و کارمان 
را مشکل کرد. باید عقب نشینی می کردیم و در آن مدت توپ 

دست استقلال بود.«
وی افزود:»باید از بازیکنانم راضی باشم که هم مالک بازی بودیم 
و هم موقعیت های خوبی داشتیم که می توانستیم برنده باشیم. 
همانطور که شفر گفت هر دو تیم شانس برد داشتند، اما شانس 
ما بیشتر بود و اگر دقت بیشتری داشتیم، می توانستیم 3 امتیاز را 
بگیریم. با این حال فکر می کنم آقای شفر تیم خوبی درست کرده 

و استقلال می تواند این فصل عملکرد خوبی داشته باشد.«
سرمربی ذوب آهن در خصوص تغییرات تیمش نسبت به فصل 
گذشته، رفتن تبریزی و اینکه ساختار تیمش را حفظ کرده است، 
خاطرنشان کرد:»سبک فوتبال مان امسال به حالت دیگری است 
و تغییراتی در فلسفه بازی مان داریم. بیشتر بازیکنانی که به این 
فلسفه می خوردند را جذب کردیم و جای تبریزی هم باید بازیکن 
دیگری بگیریم. در خط دفاعی یار کم داریم و باید بازیکن بگیریم و 
نفراتی هم پشت خط هستند که باید کم کم به ترکیب بیاوریم.«

وی در خصوص آخرین وضعیت مصدومیت رضا حبیب زاده که 
پس از گلزنی به شدت مصدوم شد، عنوان کرد:»تنها چیزی که 
شنیده ام، شکستگی فک او بوده و حداقل دو ماه زمان نیاز دارد. با 
توجه به اینکه از لحاظ فیزیکی نمی تواند خوب غذا بخورد، باید به 
او کمک کنیم.« سرمربی تیم فوتبال ذوب آهن در رابطه با عملکرد 
محسن مسلمان گفت:»هم در بازی قبل و این دیدار از او راضی ام، 
اما محسن باید یک جاهایی تلاش بیشتری کند. این تلاش در پیدا 
کردن فضا برای گرفتن توپ است. زمانی که توپ زیر پای محسن 
است، می تواند به حریف ضربه بزند، اما باید در مورد فضاها جنب و 
جوش خودش را بیشتر کند. معمولا بازیکنی همانند مسلمان را به 

خوبی آنالیز کرده و فضاهایش را می بندند.«
نمازی در پاسخ به سؤالی که چرا ذوب آهن 
داشت،  متفاوت  نیمه  دو  امشب  بازی  در 
دو  لیگ  اول  بازی  دو  هر  در  گفت:»ما 
تعویض اجباری داشتیم، بد موقعی هم 
امروز گل خوردیم. زمانی که زمین دست 
ما بود، به خاطر اشتباه فردی گل خوردیم. 
اشتباه هرناندز توپ را به حریف 
سرجایش  هم  دفاع  و  داد 
نبود. اینجا بود که از لحاظ 
خوردیم.  ضربه  روحی 
قرمز  کارت  از  پس 
بازی  کل  هم 
استقلال  دست 

بود.«

خبر

شفر: باید تیم جدیدی داشته باشیم
شفر پس از تساوی دو بر دو تیمش مقابل ذوب آهن، گفت:»از 
جانب دو تیم بازی خوبی را دیدیم. استقلال مانند سال گذشته 
بازی می کند و از توپ های بلند کمتر استفاده می کند. هوا گرم بود 

اما هر دو تیم با تمام توان شان بازی کردند.«
وی درباره نقل و انتقالات استقلال، گفت:»هدف ما این است که 
تیم جدیدی داشته باشیم و بازیکنان جوان و جدید زیادی به تیم 
اضافه شدند. صیادمنش و آذری بازیکنان جوانی هستند که به 
تیم ما اضافه شدند و بازی های خوبی به نمایش گذاشتند. در خط 
حمله تیام را از دست دادیم اما روح الله باقری بازی بسیار خوبی از 

خود به نمایش گذاشت و بازی به بازی بهتر می شود.«
برابر  تیمش  بازی  بعد  خبری  نشست  در  استقلال  سرمربی 
ذوب آهن بیان کرد:»بازی بسیار خوبی را از دو تیم شاهد بودیم 
و دو تیم شانس های کافی برای برد بازی داشتند. ما کمی اشکال 
در نظم تاکتیکی داشتیم. دفعه اولی است که ما روی دو کرنر گل 
می خوریم اما همان توپی که به کرنر رفت را ما در میانه میدان از 

دست دادیم که این نخستین اشتباه ما بود.«
وی افزود:»باید بیشتر دقت کنیم و کاری که در تمرینات را انجام 
می دهیم، در بازی انجام بدهیم. در بین دو نیمه به بازیکنان گفتم 
که می رویم و نتیجه را تغییر خواهیم داد. ما با دو بازیکن در پشت 
مهاجم بازی کردیم و این نکته ای بود که بخاطرش توانستیم 
بازی را به تساوی بکشانیم. یکی از مشکلات ما دیر اضافه شدن 
بازیکنانمان مانند علی کریمی و نیومایر است که به آمادگی رسیدن 
آن ها زمان می برد. وریا غفوری که در سمت راست خط دفاعی ما 
بازی می کرد، در این بازی دو گل به ثمر رساند که اگر به جام 

جهانی دعوت می شد همین عملکرد را می توانست داشته باشد.«
در  شفر  صحبت های  از  پس 

نشست خبری خبرنگاران 
تصمیم گرفتند به دلیل 
نشست  در  او  این که 
بازی  از  قبل  خبری 
نیافته  دو تیم حضور 

سوالی نپرسند.
آن ها گفت:  به  نیز  شفر 
ما چون تمرین آخر خود 
داده  انجام  تهران  در  را 
بودیم، نمی توانستیم زودتر 

به اصفهان بیاییم. من به شما 
خبرنگاران این قول را می دهم 
در  که  ما  بعدی  بازی  در  که 
شد،  خواهد  برگزار  اصفهان 
تمرین آخر را در این شهر 

برگزار کنیم تا من بتوانم 
در نشست خبری قبل 

بازی هم شرکت کنم.«

خبر

آگهی ابلاغ وقت رسیدگی 
آگهی ابلاغ وقت رسیدگی و دادخواست و ضمائم به آقای / خانم  گشتاسب 

فارسی زهرائی فرزند 
فارسی  گشتاسب  خوانده  طرفیت  به  دادخواستی  قبادی  کامران  خواهان 
زهرائی به خواسته معرفی وراث مطرح که به این شعبه ارجاع و به شماره 
پرونده کلاسه 9609982678200620 شعبه 5 دادگاه عمومی حقوقی کرج 
ثبت و وقت رسیدگی مورخ 1397/08/26 ساعت 10:30 تعیین که حسب 
به علت  آئین دادرسی مدنی  قانون  ماده 73  دستور دادگاه طبق موضوع 
مجهول المکان بودن خوانده و در خواست خواهان مراتب یک نوبت در یکی 
از جراید کثیر الانتشار آگهی می گردد تا خوانده ظرف یک ماه پس از تاریخ 
انتشار آگهی به دفتر دادگاه مراجعه و ضمن اعلام نشانی کامل خود، نسخه 
ثانی دادخواست و ضمائم را دریافت و در وقت مقرر فوق جهت رسیدگی در 

دادگاه حاضر گردد. 11577/ 97/ف 
منشی دادگاه حقوقی شعبه 5 دادگاه عمومی حقوقی کرج - مریم تقوی 

کرج - میدان نبوت- بلوار ملاصدرا - روبروی پارک نبوت - پلاک 120-124

ابلاغیه 
شماره پرونده: 9609988162۴00823

مشخصات ابلاغ شونده حقیقی:
نام: سعید     نام خانوادگی: مهاجرانی    نشانی: مجهول المکان

تاریخ حضور: چهارشنبه 1397/06/1۴ ساعت 09:00
در خصوص دعوی حسین بختیاری وارسته به طرفیت شما در وقت مقرر فوق 

جهت رسیدگی در این شعبه حاضر شوید. 97/12323/ف
محل حضور: کرج - چهارراه طالقانی - ساختمان سابق دادسرای ناحیه 3  

شعبه 29 شورای حل اختلاف کرج )4۶ سابق( - مجتمع شماره 2 )شهید 
ملک زاده(

رونوشت آگهی حصر وراثت 
آقای حسن دودانگه دارای شناسنامه شماره 6723  به شرح دادخواست به 
کلاسه 970330/9  از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین 
توضیح داده که شادروان خدیجه ابوالقاسمیان  بشناسنامه شماره 12 در تاریخ 
۴/1۴ /1397 اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت آن 

مرحوم منحصر است به:
 1. حسن دودانگه متولد 12/ 6/ 1363 ش ش  6723  فرزند صفت اله پسر متوفی
 2. فریدون دودانگه متولد 13۴3/9/22 ش ش  2958 فرزند صفت اله  پسر متوفی
 3. فرهاد دودانگه متولد 13۴9/12/20 ش ش 6399  فرزند صفت اله پسر متوفی
 ۴.  پروین دوانگه متولد 13۴5/3/16 ش ش360  فرزند صفت اله  دختر متوفی
5. پریوش دودانگه متولد 13۴7/3/30 ش ش 163 فرزند صفت اله دختر متوفی

اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی 
می نماید تا هر کسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از 
تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد و الا گواهی صادر 

خواهد شد. % م   97/1232۶/ ف 
رئیس شعبه 9 شورای حل اختلاف کرج

ابلاغیه
در پرونده کلاسه فوق شعبه 12 دادیاری متهم محمد کرمانی فرزند قاسم دائر بر 
کلاهبرداری رایانه ای تحت تعقیب می باشد از طریق نشر آگهی ابلاغ شود ظرف 
یک ماه از تاریخ نشر آگهی در شعبه 12 دادیاری دادسرای عمومی و انقلاب کرج 
)جنائی( حاضر و از اتهام انتسابی دفاع و در غیر این صورت غیابی اتخاذ تصمیم 
خواهد شد که مراتب در راستای اجرای ماده 17۴ قانون آیین دادرسی کیفری 

یک نوبت در روزنامه کثیرالانتشار منتشر می گردد. 97/123۶۶/ف
دادیار شعبه 12 دادسرای عمومی و انقلاب کرج - میثم حسین پور 

رونوشت آگهی حصر وراثت 
شرح  به  شماره۴۴   شناسنامه  دارای  سرایی  صومعه  جعفرنیا  شهربانو  خانم 
دادخواست به کلاسه 97/73۴/8  از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده 
و چنین توضیح داده که شادروان مهدی تریوه  بشناسنامه شماره 729 در تاریخ 
19/ 1397/۴ اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم 

منحصر است به:
 1.  طوبی کاظمی متولد 1318 ش ش 11  فرزند محمد ولی مادر متوفی

 2.  شهربانو جعفرنیا صومعه سرایی متولد 13۴0 ش ش ۴۴ فرزند محمود همسر متوفی
 3.  مریم تریوه متولد 1360 ش ش 8279   فرزند مهدی دختر متوفی
 ۴.  زهرا تریوه متولد 1367 ش ش ۴03۴8 فرزند مهدی دختر متوفی

اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید 
تا هر کسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین 

آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد و الا گواهی صادر خواهد شد. % م 
12334/ 97/ ف 

رئیس شعبه شورای حل اختلاف شهید بهشتی 

رونوشت آگهی حصر وراثت 
آقای شاهین داوری دارای شناسنامه شماره 0310296609 به شرح دادخواست به 
کلاسه 97029۴/9  از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح 
داده که شادروان مهناز کلانتری  بشناسنامه شماره 3062 در تاریخ 3/11 /1397 اقامتگاه 

دائمی خود بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به:
 1.  غلامحسین داوری - متولد 27/3/1 ش ش 5  فرزند علی اصغر - همسر متوفی

 2.  شاهین داوری - متولد68/12/26 ش ش  0310296609 فرزند غلامحسین 
پسر متوفی

 3. الهام داوری - متولد60/1/1  ش ش ۴86  فرزند غلامحسین  دختر متوفی
 ۴.  شبنم داوری متولد 28 / 6 / 62  ش ش 51۴۴   فرزند غلامحسین دختر متوفی
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید 
تا هر کسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین 

آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد و الا گواهی صادر خواهد شد. % م 
1235۶/ 97/ ف 

رئیس شعبه شورای حل اختلاف کرج

رونوشت آگهی حصر وراثت 
خانم هنگامه ذوالفقار خانی دارای شناسنامه شماره۴6۴  به شرح دادخواست 
به کلاسه 970651  از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین 
توضیح داده که شادروان غلامحسین ذوالفقارخانی  بشناسنامه شماره 28 در 
تاریخ 2/2۴ /1397 اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت 

آن مرحوم منحصر است به:
 1. هنگامه ذوالفقارخانی ت ت 1352/3/27 ش ش ۴6۴ فرزند غلامحسین 

دختر متوفی 
 2.  زهرا ذوالفقارخانی ت ت از 1339/12/1  ش ش 1167  فرزند غلامحسین 

دختر متوفی 
 3.  جمشید ذوالفقارخانی ت ت 13۴3/6/28 ش ش 69 فرزند غلامحسین 

پسر متوفی
 ۴.  افسانه ذوالفقارخانی ت ت5/1/ 13۴1 ش ش  7 فزرند غلامحسین دختر متوفی

5. مژگان ذوالفقارخانی ت ت 1/ 6/ 13۴7 ش ش 890 فرزند غلامحسین 
دختر متوفی 

6. فتحی تاج راستگو متولد 10/ 5/ 132۴ ش ش  2 فرزند ذبیح الله زوجه متوفی

اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید 
تا هر کسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین 

آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد و الا گواهی صادر خواهد شد. % م 
97/12409/ف 

رئیس شعبه شورای حل اختلاف 

آگهی ابلاغ وقت رسیدگی 
آگهی ابلاغ وقت رسیدگی و دادخواست و ضمائم به آقای /محسن مهین خیل 

فرزند محمود  
خواهان آقای حسین نیک آئین دادخواستی به طرفیت خوانده آقای محسن 
مهین خلیل به خواسته مطالبه وجه چک مطرح که به این شعبه ارجاع و به شماره 
پرونده کلاسه 9709982678900291 شعبه 30 شورای حل اختلاف کرج ) 
52 سابق ( - مجتمع شماره 2 )شهید ملک زاده ( ثبت و وقت رسیدگی مورخ 
1397/06/19 ساعت 9:30 تعیین که حسب دستور دادگاه طبق موضوع ماده 
73 قانون آئین دادرسی مدنی به علت مجهول المکان بودن خوانده و در خواست 
خواهان مراتب یک نوبت در یکی از جراید کثیر الانتشار آگهی می گردد تا خوانده 
ظرف یک ماه پس از تاریخ انتشار آگهی به دفاتر دادگاه مراجعه و ضمن اعلام 
نشانی کامل خود، نسخه ثانی دادخواست و ضمائم را دریافت و در وقت مقرر فوق 

جهت رسیدگی در دادگاه حاضر گردد. 97/12430/ ف 
مسئول دفتر شعبه 52 مجتمع شماره 2 شورای حل اختلاف کرج - ملیحه 

کهدوئی 
کرج - چهار راه طالقانی - ساختمان سابق دادسرای ناحیه 3 

ابلاغیه
ر )مربوط به دادسرا و نیز دادگاه در  فرض عدم وجود کیفرخواست(

در پرونده کلاسه  9610۴7 این شعبه 1۴ دادیاری شیرین مالمیر به اتهام توهین و 
تهدید از طریق ارسال پیامک موضوع عبداله جوادی تحت تعقیب قرار گرفته است. 
با عنایت به مجهول المکان بودن متهم و در اجرای مقررات ماده 17۴ قانون آئین 
دادرسی دادگاههای عمومی و انقلاب در امور کیفری به نامبرده ابلاغ می گردد تا 
مهلت یک ماه پس از انتشار این آگهی جهت حضور و دفاع از اتهام انتسابی در 
این شعبه حاضر گردد. بدیهی است در صورت عدم حضور، به صورت غیابی اتخاذ 

تصمیم خواهد آمد. 12407 / 97/ ف
دادیار شعبه 14 دادیاری دادسرای عمومی و انقلاب ناحیه 4 شهرستان کرج 

- فنائیان        /  کرج - باغستان غربی- مجتمع شهید بهشتی 

دادنامه 
پرونده کلاسه 97099826176001۴3 شعبه 12 دادگاه خانواده شهرستان کرج 

) 32 خانواده سابق( تصمیم نهایی شماره 9709972617600۴0۴
خواهان: آقای سیروس حسینی فرزند عبداله به نشانی استان البرز - شهرستان 

کرج - شهر کرج - 25 متری بهار - کوچه مشایخی - پ 3 - واحد 3 
خوانده: خانم آیاکو حسینی باشبلاغ فرزند شو به نشانی مجهول المکان 

خواسته: تجویز ازدواج مجدد
رای دادگاه 

در خصوص دادخواست آقای سیروس حسینی فرزند عبد الله  به  طرفیت 
خانم آیاکو حسینی باشبلاغ فرزند شو  به خواسته صدور حکم اجازه ازدواج 
به موجب دادنامه  اینکه  به  پرونده نظر  به محتویات  با توجه  مجدد، دادگاه 
شماره 9601572 مورخ 96/11/29 صادره از سوی این شعبه دادگاه از کلاسه 
961181 حکم به الزام خوانده به تمکین از زوج صادر شده است و لکن زوجه 
نسبت به تمکین از زوج اقدامی به عمل نیاورده است که با این وصف زوجه در 
تمکین زوج نمی باشد و نیز با توجه به اینکه حسب محتویات پرونده و اظهارات 
خواهان با مدارک تقدیمی، زوج در پرداخت نفقه دو همسر اعلام داشت توانایی 
پرداخت دارد  و خوانده محترم علیرغم ابلاغ قانونی وقت رسیدگی از طریق 
نشر آگهی در جلسه دادرسی حضور نیافت و دلیل محکمه پسندی دال بر رد 
ادعای خواهان ارائه نداده است که با این وصف موجبات صدور  حکم به خواسته 
خواهان فراهم گردیده لذا دادگاه بنا به مراتب فوق و توجها به نظر قاضی محترم 
مشاور ضمن پذیرش دعوی خواهان با استناد بند 3 ماده 16 و ماده 17 قانون 
حمایت خانواده مصوب 1393 و بند ۴ ماده ۴ قانون حمایت خانواده مصوب 
1391 حکم به تجویز ازدواج مجدد برای خواهان برای یکبار با رعایت شرط 
عدالت بین آنها صادر و اعلام می گردد . رای صادره غیابی و ظرف 20 روز پس 
از ابلاغ  قابل واخواهی  در همین دادگاه است سپس در مهلت بیست روز پس 
از ابلاغ قابل تجدید نظر خواهی در دادگاههای تجدید نظر استان البرز می باشد. 

12322/ 97/ ف 
رئیس شعبه 12 دادگاه خانواده کرج - محمد نژاد 

در یکی از حساس ترین دیدار های هفته دوم 
لیگ برتر ایران در فصل جاری، استقلال در 
فولادشهر اصفهان با هدایت »وینفرد شفر« 
در حالی به مصاف ذوب آهن »امید نمازی« 
رفت که با توافق طرفین »مرتضی تبریزی« 
خرید جدید آبی ها و ستاره ذوبی ها از روی 
سکو بازی را تماشا می کرد. اما نبود مهره 
تاثیرگذار و هجومی ای مانند تبریزی، حتی 
ذره ای از زیبایی بازی کم نکرد و ذوب آهن 
نشان داد که بدون او نیز می تواند هجومی و 

زیبا بازی کند. 
از  یکی  تماشاگران  تا  باعث شد  این مساله 
زیباترین بازی های این دو هفته ابتدایی لیگ 
و شاید یکی از زیباترین بازی های این فصل 
لیگ خلیج فارس را شاهد باشند. دیدار پر افت 
و خیزی که پر گل و البته پر برخورد از آب 
درآمد تا سهم هر دو تیم از ماحصل این نبرد 
حساس، دو گل و یک اخراجی باشد. علاوه بر 
این ۴ گل رد و بدل شده نیز، بازی مملو از 
صحنه های نفس گیری بود که با عکس العمل 

های بی نقص »سید مهدی رحمتی« و البته 
»رشید مظاهری« همراه می شد و تیم ها را به 

بازی باز می گرداند.
حساسیت بالای بازی که تاثیر به سزایی در 
قربانی  بود، یک  آن گذاشته  برخوردی  پر 
تلخ نیز به همراه داشت. »رضا حبیب زاده« 
بازیکن ذوب آهن در دقیقه 25 موفق شد 
با ضربه سر دروازه استقلال را باز کند اما 
»وریا  راست  پای  که  بود  لحظه  در همان 
غفوری« با فک او برخورد شدیدی داشت 
نتوانست  گاه  هیچ  زاده  حبیب  تنها  نه  و 
برای گلزنی اش خوشحالی کند، بلکه حالا 
او بخاطر شکستی فک حداقل دو ماه خانه 
نشین است و شاید تا نیم فصل بازی در لیگ 

را از دست بدهد.
با وجود زیبایی بازی و موقعیت های زیاد آن، 
نکته جالب توجه این دیدار اما اینجا بود که هر 
۴ گل بازی روی اشتباهات فردی دو تیم به 
ثمر رسید و ظاهرا حساسیت بالای بازی روی 
تمرکز مدافعین هم تاثیر بالایی داشته است. 

گل اول ذوب آهن روی یک ضربه کرنر و غفلت 
سه مدافع استقلال در زدن ضربه سر اول به 
اشتباه »ادی  با  استقلال  ثمر رسید. سپس 
هرناندز« در پاس رو به عقب صاحب موقعیت 
عالی شد و به گل رسید. در دقایق پایانی نیمه 
اول نیز ذوب آهن دوباره به گل رسید و این بار 
توسط ادی هرناندز و روی اشتباه مسلم »سید 
مهدی رحمتی« در خروج از دروازه. گل آخر 
بازی نیز روی تعلل »میلاد فخرالدینی« در 
دفع توپ تبدیل به موقعیت و گل دیگری برای 

استقلال شد.
هواداران استقلال با وجود اعتماد شفر به 
رضایت  تیم  اوضاع  از  خیلی  تیم،  جوانان 

نداشتند و قبل از بازی نیز اعتراض خود 
وزارت  و  باشگاه  این  مدیران  گوش  به  را 
این  در  هواداران  زعم  به  رساندند.  ورزش 
دو هفته استقلال با تیم امید خود در لیگ 
شرکت کرده است و با این شرایط شانسی 
برای رقابت در کورس قهرمانی ندارد. با این 
همه اما جوانان استقلال از جمله »روح الله 
باقری« با پاس گلی که داد و بقیه بازیکنان 
ثابت کردند  ارائه عملکردی چشم گیر  با 
خرید  با  البته  هستند.  اعتماد  قابل  که 
های جدیدی آبی ها باید دید که در ادامه 
ترکیب اصلی حاضر  باز هم در  کدامشان 

خواهد بود.

کابوس تکراری وینفرد شفر

»فولادشهر« ، قله فتح نشده!

2 - 2

محمدحسین سیفی - پر بیراه نیست 
اگر بگوییم که پرسپولیس در نیم فصل 
از سخت  امسال، یکی  برتر  اول لیگ 
سپری  را  تاریخش  های  فصل  ترین 
خواهد کرد و بعید نیست با وجود تعدد 
مدعی های امسال و دیدار های سخت 
آن ها در تبریز و اصفهان و خوزستان و 

البته تهران، هوادارانشان بار ها و بار ها 
تا دقایق پایانی دیدار ها بمیرند و زنده 
بازیکن در  از جذب  شوند. آن ها که 
ابتدای فصل محروم بودند، نتوانستند 
نیز  شان  کلیدی  بازیکنان  حفظ  در 

موفق عمل کنند. 
مرد  امیری«  »وحید  دادن  دست  از 

سال فوتبال ایران، »محسن مسلمان« 
بهترین پاسور فصل قبل )از نظر آمار( 
و البته »فرشاد احمد زاده« و »صادق 
را  پرسپولیس  شک  بدون  محرمی« 
در نیمه های دوم دیدار ها به چالش 
که  ای  نیمه  کشید.  خواهد  بزرگی 
از  بیش  »برانکو«  و  پرسپولیس  برای 
پیش نیمه مربی هاست. آن ها تا نیم 
فصل روی نیمکت ذخیره خود شاید 
لیگ  تجربه  با  بازیکن  دو  از  بیش  به 
برتری بر نخورند و اینجاست که پرفسور 
محبوب سرخپوشان باید اسلحه های 
نوبت  به  را  البته جوان خود  و  پنهان 
وارد نبرد های حساس بکند و آن ها 
را آماده دیدار های مهم تری مانند یک 
چهارم نهایی باشگاه های آسیا مقابل 

»الدحیل« بکند.
می  پیش  فصل  از  که  پرسپولیسی 
بخشش  در  کمی  شانس  دانست 
انتقالاتی  و  نقل  پنجره  از  محرومیت 
پایانی فصل  باید در دیدار های  دارد، 
به  و  زد  می  را  رکوردزنی  قید  پیش 
جوانانش میدان میداد تا الان کارش در 
نیمه های دوم گره نخورد. اولین تلنگر را 
در همان هفته نخست پدیده در مشهد 

به پرسپولیس زد جایی که پرسپولیس 
یک نیمه روان بازی کرد و در نیمه دوم 
کاملا اسیر بازی پدیده شده بود و شاید 
شانس  خوش  کمی  ها  مشهدی  اگر 
بودند می توانستند قرمز ها را از اولین 
برد فصل خود نیز محروم سازند. قطعا 
برانکو بهتر می داند که با برتری های 
یک نیمه ای نمی تواند تمام بازی ها را 
پیروز شود و باید بازیکنان تاثیرگذاری 
حال  و  دهد  پرورش  نیمکت  روی  را 
زمان آن است که حتی اگر موقعیتش 
هم پیش آمد خیلی به رکوردهای گذرا 

توجهی نکند.
اما پرسپولیس یک بازی حساس هم در 
قطر برابر الدحیل دارد. یکی از ضعف 
های بزرگ پرسپولیس برانکو در این 
سال ها، توان پایین بدنی بازیکنان در 
خارج از ایران است و بدون شک این 
دست  از  با  پرسپولیس  برای  معضل 
دادن بازیکنان کلیدی اش دو چندان 
هم می شود. باید منتظر ماند و تماشا 
کرد که سرمربی محبوب پرسپولیسی 
ها می تواند به سلامت کشتی شکسته 
سرخ ها را تا نیم فصل شناور نگه دارد 

یا خیر...

پرسپولیس و برانکو؛

شیر زخمی این روز های فوتبال

 2 بر   2 تساوی  مورد  در  ماجدی  میرشاد 
استقلال مقابل ذوب آهن اصفهان گفت:»از 
نظر فنی استقلال مقابل ذوب آهن بی نظیر 
بازی کرد. اگر این تیم در اختیار مربی دیگری 
بود نمی توانست از بازیکنان جوان اینگونه بازی 
بگیرد. همه بازیکنان استقلال خوب بودند و 
بازی استقلال مقابل ذوب آهن این مژده را به 
هواداران داد که با حضور بازیکنان جدید جذب 

شده استقلال به شرایط مطلوب می رسد.«

وی افزود:»از مدیریت باشگاه، مربی و کادرفنی 
برای  را  تیم خوبی  باید تشکر کنم که  تیم 
و  جوان  بازیکنان  و  کرده اند  آماده  مسابقات 
مستعدی در استقلال حضور دارند. البته آنها 
باید بدانند که بازی مقابل ذوب آهن پایان کار 
نیست و کارنامه این بازیکنان در پایان فصل 
صادر می شود بنابراین این مساله را  در ذهن 

خود دیکته کنند.«
پیشکسوت استقلال در مورد اینکه ذوب آهن 

در نیمه اول بهتر بازی کرد، گفت:»اسم برخی 
از بازیکنان جوان استقلال را هم من نمی دانم 
و استقلال یک تیم جوان شده است و هرچه 
دوم  بازی  می کند.  بازی  بهتر  بگذرد  زمان 
بهتر از بازی اول بازی کردند و در نیمه دوم 
هم از نیمه اول بهتر بودند. خود من هم این 
دوره جوانی را پشت سرگذاشته ام و می دانم 
که بازی های اول برای بازیکنان جوان چقدر 
سخت است. خوشبختانه مربی با استقلال کار 

می کند که به جوانان اعتقاد دارد و به بهترین 
نحو از بازیکنان جوان استفاده می کند.«

آبی پوشان مقابل ذوب آهن بی نظیر بازی کردند

میرشاد ماجدی: نام بعضی از بازیکنان استقلال را نمی دانم

ورزش
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اینجا تهران در لحظه بحران
الو ... الو ... صدا نمی یاد!

با  و  واقعی  روایتی  داستانک  این 
مسئولان  تدبیر  و  توجه  هدف 
رفع  برای   17 منطقه  مخابرات  
معضل آنتن دهی اپراتورها در نقاطی 
که قابل بررسی و مطالعه فنی است، 

منتشر شده است.
جوانکی که تازه پشت لب هایش سبز 
شده بود، آشفته حال با تلفن همراهش در حال تماس گرفتن با 
اورژانس بود، مادربزرگش با حال نزار و با عرقی که هر لحظه بر سر 
و رویش می جوشید، تکیه بر یکی از همین ساختمان های نوساز 

زده بود و با درد دست و پنجه نرم می کرد.
به گمانم پسرک اهل این محل نبود و شاید هم بوده اما فرصتی 

نداشت تا پیرزن را رها کند و به خانواده اش اطلاع بدهد.
 پسر جوان با تلاش فراوان و اشارتی با زبان بدنش )گویی که 
مخاطبش از پشت تلفن او را می بیند( با تمام وجود در حال آدرس 
دادن بالا و پایین می پرید... ماشینی ایستاد و با کمک نوه اش پیرزن 

را در ماشین نشاندند و احتمالاً تا بیمارستان ضیائیان بردند ....
ماشین رفت، اما با خودم فکر کردم مسئولیت این تداخل ارتباطی 

و عدم برقراری ارتباط با تلفن همراه با کدام سازمان است؟!
نگارنده بر این باور است، شاید نیازی به مطالعات فنی مهندسی 
نباشد، کافیست در یکی از این معابر بایستید و با تلفن همراهتان 
با یکی از مخاطبین تان تماس بگیرید و چند قدمی گام بردارید و 
چند دقیقه ای در کوچه هایی که در این تصویر ملاحظه می کنید 
بخواهید گفت وگو کنید تنها مکالمه ای که تبادل خواهد شد بانگ 

بلند الو، الو، الو و... است.
با توجه به توسعه خطوط مخابرات در اقصی نقاط کشور و جذب 
کاربران متعدد با تبلیغاتی پر رنگ و لعاب و پرطمطراق توسط 
اپراتورهای گوناگون، بی گمان این جزیی از حقوق شهروندان است 
تا خدمات در خور توجهی از اپراتورهای تلفن همراه و سرویس های 
اینترنتی و همچنین امکان مکالمه به صورت قابل قبول و با کیفیت 

را داشته باشند.
بدون شک نیاز به دستگاه ها و وسایل ارتباطی برای اطلاع رسانی و 
یا برقراری ارتباط یکی از مهم ترین اصول و موضوعات در هنگامه 
بحران است اما یک سؤال، امروز که در احوال عادی هستیم و 

امکان ارتباط میسر نباشد در وقت بحران چه باید کرد!

یادداشت

رضا شاعری

رونق گران ترین اعتیاد
در دنیای مجازی 

که  بود  میلادی  هفتاد  دهه  حدود 
»اعتیاد  نام  به  جدیدی  اختلال 
اختلال های  لیست  در  خرید«  به 
روانشناسی قرار گرفت. ولی آن زمان 
هیچ کس به این موضوع نمی اندیشید 
که ممکن است زمانی فرا برسد که 
انسان ها به جای اینکه ساعت ها را در 
پاساژها و مال ها صرف دیدن انواع کالاها کنند، در خانه و محل 

کار خویش به صورت آنلاین به حظ بصر و خرید بپردازند. 
دقیقاً مشخص نیست این چرخه معیوب خرید کالاهای نه چندان 
مفید از چه زمان وارد زندگی بشر شد. از وقتی کارت های بانکی 
جای خود را به اسکناس داد و خرید را دوچندان آسان نمود 
یا از وقتی خرید آنلاین مد شد. درهرحال با نگاهی به صفحات 
خریدوفروش آنلاین و یا صفحات تبلیغاتی شاهدیم که بسیاری 
از افراد به ویژه بانوان اقدام به خرید لوازمی می کنند که بود و 
نبود آن ها تأثیر چندانی در زندگی آن ها نخواهد داشت جز اینکه 

فشار اقتصادی مضاعفی بر خانواده تحمیل کند. 
شدت چشم و هم چشمی در فضای مجازی را می توان بیشتر از 
روی کامنت هایی که پای پستهای تبلیغاتی یا حتی صفحاتی 
که نویسنده آن عکسی از گوشه ای منزل انداخته و سهواً یا عمداً 
بخشی از ملزومات منزل در بک گراند عکس مشخص است، 
مشاهده کرد که به کرات از سوی کاربران درج می شود. این امر 
نشانگر این موضوع ناخوشایند است که بسیاری اصل قضیه را 
فراموش و به شدت به حواشی چسبیده اند و از آن بدتر اینکه در 
دام خرید لوازمی هستند که به هیچ عنوان جزء لیست نیازها یا 

حتی علاقه مندی های آنان هم نیست. 
این گونه است که به زودی با جامعه ای روبرو خواهیم شد که 
با  است  افرادی  از  اشباع  کورکورانه  تقلید  اصل  به  عنایت  با 
چهره های شبیه هم، آرایش و لباس یکسان که در خانه هایی 
به سر می برند که تقریباً هم از نظر شکل و شمایل شبیه هم 
هستند و هم از نظر ملزومات و وسایل کاربردی کاملاً نظیر 

هم هستند. 
مشکل اما در این یکسان گزینی و تقلید نیست که مشکل 
اصلی در دل این اصل نهفته است که نه تنها شرایط فیزیکی و 
جسمانی افراد با هم متفاوت است که نیازهای روحی و روانی 
افراد نیز با هم فرق دارد. این تقلید و کپی برابر اصل شدن 
زندگی ها تنها سبب کور شدن حس خلاقیت و شکوفایی و 
سطحی شدن زندگی و دوری از رؤیاهای نابی است که جایی در 
پستوی ذهن های خسته مانده است. در این شرایط بد اقتصادی 
چه بهتر که افراد با طمأنینه و درایت بیشتری با اصول اقتصادی 

آشنا شده و از آن در مدیریت بهتر زندگی خود بهره ببرند. 

یادداشت

درصد   10 گفت:  کرج  شهر  شورای  عضو 
بودجه سال جاری شهرداری کرج به پروژه 

مترو اختصاص یافته است.

به  اشاره  با  اردکانی  خلیلی  محمدحسین 
اهمیت ابلاغ لایحه شورای عالی فنی کشور 
در خصوص وضعیت قطار شهری کرج، گفت: 
با ابلاغ این لایحه موانع راه اندازی این پروژه 

سرنوشت ساز مرتفع می شود.
سوی  از  کافی  مالی  منابع  اختصاص  وی 
شهرداری به پروژه قطار شهری را با اهمیت 
بودجه  از  به اختصاص 10 درصد  و  خواند 
سال جاری شهرداری و دستور پیگیری هزار 
میلیارد تومان از منابع شهر و دولت اشاره کرد 

و گفت: اراده مدیران شهر و استان بر تکمیل 
و افتتاح این پروژه است.

عضو شورای شهر کرج ابلاغ لایحه شورای 
عالی فنی کشور را نقطه عطفی برای حل 
قطار  پروژه  موردنیاز  نقدینگی  مشکل 
کرج  شهرداری  گفت:  و  دانست  شهری 
اقدام  باید  موردنیاز  منابع  تأمین  برای 

فوری کند.
خلیلی اردکانی به برگزاری جلسه کارگروه 
اجرایی و فنی پروژه قطار شهری اشاره کرد و 
گفت: معاون مالی و اقتصادی شهرداری کرج 
در این جلسه از پیگیری سرپرست شهرداری 
به منظور اختصاص پنج قطعه زمین که سه 
قطعه از آن با مساعدت شورای شهر به پروژه 

اختصاص یافته خبر داد.
وی با تأکید بر اینکه متروی کرج در اولویت 
پروژه های عمرانی شهرداری قرار دارد، گفت: 
نازک کاری  عملیات  پیمانکار  گزارش  پیرو 
ایستگاه های اولویت اول فاز یک حدفاصل 
۴5 متری گل شهر تا بوستان جهان آغازشده 

است.
ریلی  حمل ونقل  سازمان  در  ناظر  عضو 
شهرداری کرج اضافه کرد: به گفته پیمانکار 

عملیات مذکور در دو ایستگاه تا بهمن ماه 
سال جاری به اتمام خواهد رسید.

خلیلی اردکانی ابراز امیدواری کرد با تلاش 
همه متولیان شاهد راه اندازی متروی کرج 

ظرف مدت 18 ماه خواهیم بود.
وی همچنین بر تعیین وضعیت استملاک 
تأسیسات  برای  گفت:  و  کرد  تأکید  پروژه 
باید  پروژه  معارضین  رفع  و  شهری 

برنامه ریزی های دقیقی انجام شود.

اختصاص ۱۰ درصد بودجه 
به متروی کرج 

فرماندار ساوجبلاغ انتقال مرکز حلقه دره را 
موجب افزایش آلودگی های زیست محیطی 
از  استفاده  لزوم  بر  و  دانست  استان  در 

روش های نوین دفن زباله تأکید کرد.

ابوالقاسم پالیزگیر با بیان اینکه مرکز حلقه 
دره که زباله های بیشتر نقاط استان البرز در 
آن جمع آوری می شود، از لحاظ جغرافیایی 

اظهار  است،  واقع  در شهرستان ساوجبلاغ 
به  شهرستان  این  در  دیگری  مرکز  کرد: 
به  زباله می پرداخت که  و دفن  جمع آوری 
علت اعتراض مردم در سال 92 تعطیل شد.

وی در ادامه با بیان اینکه حدود 10 هکتار 
آلوده   مرکز  این  در  زباله  دفن  برای  زمین 
شده بود، تأکید کرد: بوی نامطبوع حاصل از 
شیرابه زباله ها و آلودگی های زیست محیطی 

موجب نارضایتی مردم ساوجبلاغ شده بود. 
این  سبک  زباله های  و  نایلون ها  همچنین 
مرکز موجب آلودگی بیش از 100 هکتار از 

زمین اطراف آن شده بود.
با  دیگری  بخش  در  ساوجبلاغ  فرماندار 
بیان اینکه زباله های شهرستان ساوجبلاغ 
در مرکز حلقه دره دفن می شود، افزود: از 
زمانی که ایجاد پایانه مسافربری در فرودگاه 
پیام در دستور کار قرارگرفته است، موضوع 
زباله  دفن  و  جمع آوری  مرکز  جابه جایی 

مطرح می شود.
برای  جدیدی  مرکز  ایجاد  داد:  ادامه  وی 
افزایش  موجب  زباله،  دفن  و  جمع آوری 
به همین  آلودگی زیست محیطی می شود. 
تا  می خواهیم  استانی  مسئولان  از  منظور 

دستور بهسازی این مکان و جمع آوری و دفن 
زباله ها به روش های نوین را صادر کنند.

پالیزگیر با بیان اینکه مرکز جمع آوری حلقه 
دره دو معضل بوی نامطبوع حاصل از شیرابه 
زباله ها و حضور پرندگان را دارد، تصریح کرد: 
رفع مشکل بوی نامطبوع شیرابه زباله ها با 
و  نوین جمع آوری  دستگاه های  از  استفاده 

دفن زباله امکان پذیر است.
وی با بیان اینکه پرندگان موجود در مرکز 
حلقه دره می توانند برای هواپیماها خطرناک 
باشند، گفت: باید اقدامی اساسی برای این 
موضوع انجام شود اما از مسئولان می خواهیم 
تا حد ممکن از انتقال این مرکز به مکان دیگر 
جلوگیری شود زیرا باعث افزایش آلودگی های 

زیست محیطی خواهد شد. / مهر 

لزوم استفاده از روش های نوین 
دفن زباله در »حلقه دره«

حاجی قاسمی:
اظهار ناتوانی شهرداری کرج در 

جمع آوری نیوجرسی های غیرمجاز 
قابل قبول نیست

شهر  اسلامی  شورای  معماری  و  عمران  کمیسیون  رئیس   
کرج اظهار داشت: اظهار ناتوانی شهرداری کرج در جمع آوری 

نیوجرسی های غیرمجاز قابل قبول نیست. 
به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از خبرنگار پایگاه اطلاع رسانی 
شورای اسلامی شهر کرج، مهدی حاجی قاسمی در نطق پیش از 
دستور در ابتدای هفتاد و هشتمین جلسه رسمی شورای اسلامی 
شهر کرج تصریح کرد: به رغم تذکرات پیاپی اما هنوز اقدامی برای 
جمع آوری نیوجرسی های غیرمجاز از سطح شهر صورت نگرفته 
است و شهروندان به جهت مشکلات ترافیکی و شهری ناشی از 

آن ها گلایه مند هستند. 
وی افزود: مسئولان شهری عدم اجازه پلیس راهور را بهانه 
قابل قبول  که  داده اند  قرار  نیوجرسی ها  جمع آوری  عدم 
نیست، اصلا نصب این نیوجرسی ها مجوز شورای ترافیک را 
ندارد و در ثانی خیابان ها متعلق به شهرداری است و پلیس 
راهور تنها در حیطه حدود و اختیارات قانونی امکان مانور 

دارد و نه بیشتر.
این مسئول شهری ادامه داد: نصب نیوجرسی ها به ویژه در میدان 
والفجر و بلوار چمران مشکلات ترافیکی زیادی را برای شهروندان 
نیز مخدوش  را  ایجاد کرده و همچنین سیمای بصری شهر 
ساخته است و اینکه معاونت های عمران و حوزه های ترافیک 
مناطق شهرداری کرج اظهار می کنند که امکان جمع آوری آن ها 

برای ما مهیا نیست، بهانه تراشی بیش نیست!
از  دیگری  بخش  در  کرج  کلان شهر  پنجم  شورای  اول  دبیر 
سخنانش اظهار کرد: اگر شهرداری کرج در مقطع زمانی کنونی 
را  نیست لااقل کارهای کوچک  بزرگ  انجام کارهای  به  قادر 
به درستی و با اولویت صحیح انجام دهد. همچنین در خصوص 
استانداردهای  که  می رود  انتظار  نیز  شهر  سطح  پیاده روهای 
تجاوز  و  تعدی  از  و  شده  رعایت  آن ها  احداث  در  شهرسازی 
سازندگان به پیاده روها برای احداث رمپ ورودی یا نظایر هم 

جلوگیری به عمل آید.

وضعیت آسفالت برخی معابر کرج اورژانسی است!
به گفته حاجی قاسمی، درحالی که وضعیت آسفالت برخی معابر 
اصلی و فرعی کلان شهر کرج اورژانسی است و مسئولان شهری 
نیز در بازدید از کارخانه آسفالت وعده بهبود وضعیت و ازسرگیری 
تولید را مطرح کرده بودند اما متأسفانه این قول محقق نشد و 
حتی بخشی از محدوده بلوار جمهوری در اثر برخی عوامل و 

تخریب آسفالت نشست کرده است!
وی در پایان بابیان اینکه شهرداری کرج باید تحت هر شرایطی 
اعم از نقدی یا تهاتری نسبت به خریداری قیر و تهیه آسفالت 
مورد نیاز برای ساماندهی معابر اقدام نماید، خاطرنشان کرد: 
نمی توان کارهای شهر را روی زمین گذاشت و چنانچه وضعیت 
بودجه ای مانع از انجام کارهای بزرگ می شود، نمی توان این بهانه 
را برای عدم رسیدگی به وضعیت آسفالت معابر تعمیم داد و مردم 

از ما انتظار دارند.

خبر

البرز گفت: ساماندهی پسماند در  استاندار 
تکلیف  مهم ترین  عنوان  به  کرج  کلانشهر 
است  اهمیت  حائز  بسیار  کرج،  شهرداری 
و باید این امر طی برنامه های کوتاه مدت و 

میان مدت اجرایی شود.
پایگاه  از  نقل  به  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
محمدعلی  البرز،  استانداری  اطلاع رسانی 
نجفی در جلسه کارگروه پسماند که ظهر 
پنجشنبه در حوزه استاندار برگزار شد با تأکید 
بر ضرورت تسریع در اتخاذ تدابیر ویژه برای 
برنامه ریزی در این حوزه افزود: بر این اساس 
باید طی برنامه های کوتاه مدت و میان مدت 
در اسرع وقت نسبت به ساماندهی زباله های 

استان اقدام کرد.
وی ادامه داد: برخی اقدامات با توجه به لزوم 
ساماندهی پسماند به ویژه در منطقه ماهدشت 
باید با سرعت بیشتری برنامه ریزی و اجرایی 

شود.
نجفی گفت: با استفاده از ظرفیت های موجود 
برای  نیز  بخش خصوصی  توان  از  می توان 

ساماندهی پسماند بهره برد.
وی افزود: با توجه به اینکه بخش مسافربری 
فرودگاه پیام به زودی راه اندازی می شود، بوی 
نامطبوع زباله ها از حلقه دره یکی از مشکلات 
این مجموعه محسوب می شود که باید در 

کوتاه ترین زمان ممکن رفع شود.

استاندار البرز اضافه کرد: کرج با ظرفیت های 
موجود می تواند الگو شهرهای کشور باشد از 
این  رو زیبنده این کلان شهر نیست که در 
حوزه پسماند و زباله ها دچار چنین مشکلاتی 

باشد.
کنار  در  است  وی گفت: شهرداری موظف 
شهری  قطار  همچون  بزرگی  پروژه های 
صدد  در  جد  به  کرج،  شمالی  بزرگراه  و 

ساماندهی زباله ها و پسماند باشد.
نجفی افزود: می توان بسیاری از برنامه های 
بزرگ را با تعامل سازنده بین دستگاهی در 

کمترین زمان اجرایی کرد.
وی خاطرنشان کرد: ساماندهی پسماند یکی 
از مطالبات مهم مردم است که باید در جهت 
تحقق آن با مدیریت صحیح و اهتمام ویژه 

اقدام شود.

استاندار البرز تأکید کرد: 

تسریع در ساماندهی
پسماند کلانشهر کرج 

عضو شورای اسلامی شهر تهران با اشاره به 
گفت:   بازنشستگان  به کارگیری  منع  قانون 
بسیاری از معاونین شهردار داوطلبانه استعفا 
می دهند، البته لیستی در خصوص بازنشستگان 
شهرداری به شورا ارائه شده که بعداز تعطیلات 

در مورد آن تصمیم گیری می کنیم.
ناهید خداکرمی به قانون منع به کارگیری 
خصوص  در  و  کرد  اشاره  بازنشستگان 
تهران،  شهردار  افشانی  محمدعلی  وضعیت 
گفت: قوانین نشان می دهد که باید شهردار 
تهران برود، حالا نمی دانیم چطور می شود و 

البته بنده در جریان نیستم..
عضو شورای اسلامی شهر تهران گفت: آقای 
افشانی به دلیل اینکه بازخرید شده باید دید 

قانون در موردش چطور معنا می شود. 
به  منع  قانون  هنوز  خداکرمی،  گفته  به 
کارگیری بازنشستگان ابلاغ نشده است و ما 
وقت داریم در این مدت تمام راه ها را امتحان 
کنیم و ببینیم که شهردار تهران جزو استثناها 
می شود یا خیر، البته به اعتقاد بنده، شهردار 
تهران در حد وزیر است و در جلسات هیئت 

دولت هم حضور می یابد. 

وی ادامه داد: به نفع مدیریت شهری است که 
شهردار تهران ابقاء شود. 

عضو شورای اسلامی شهر تهران با بیان اینکه 
شامل  بازنشستگان  کارگیری  به  منع  قانون 
حال معاونین شهردار، مدیران و کارمندان هم 
شهردار  معاونین  از  بسیاری  گفت:   می شود، 
به  لیستی  البته  می دهند،  استعفا  داوطلبانه 
شورا ارائه شده که بعد از تعطیلات در مورد آن 

تصمیم گیری می کنیم. 
و  بالاست  لیست  تعداد  خداکرمی،  گفته  به 
شامل شهرداران، معاونین و بسیاری از مدیران 

می شود. 
عضو شورای اسلامی شهر تهران ادامه داد: تمام 
تلاش خود را می کنیم که محمدعلی افشانی 

مشمول این قانون نشود و در شهرداری بماند.

عضو شورای شهر تهران خبر داد:
طبق قانون، افشانی باید برود

نایب رئیس شورای اسلامی شهر کرج اظهار داشت: 
دست های پنهان و افرادی که از راه اندازی کارخانه 
آسفالت متضرر شده اند، امروز برای زمین زدن این 

مجموعه تلاش می کنند. 
افزایش  و  راه اندازی  اینکه  بیان  با  منصور وحیدی 
ظرفیت تولید کارخانه آسفالت از وعده های داده شده 
به مردم بوده است، گفت: متأسفانه این وعده به رغم 
تذکرات متعدد تاکنون محقق نشده و شاهدیم که 
پروسه خریداری قیر به عنوان یکی از پیش شرط های 

تولید آسفالت به سختی صورت می گیرد.
وی افزود: سرپرست شهرداری کرج طی مکاتبه ای از 

مناطق 10 گانه این کلانشهر تقاضای واریز مبلغی را 
به خزانه داشته باشد تا هزینه مذکور صرف خریداری 
حجم قابل توجهی قیر شود و کارخانه آسفالت بتواند 
آسفالت مورد نیاز برای ساماندهی معابر اولویت دار را 
تأمین و تولید کند، در غیر این صورت چگونه می توان 

پاسخگوی مردم بود؟! 
این مسئول شهری ادامه داد: آن طور که مشاهده 
می شود دست های پنهان و افرادی که با راه اندازی 
برای  امروز  شده اند،  متضرر  آسفالت  کارخانه 
جلوگیری از ساماندهی این کارخانه تلاش می کنند 
و از سرپرست شهرداری انتظار می رود که از ابزارهای 

مختلف و به کمک نهادهای نظارتی این موضوع را 
شفاف سازی کند و چنانچه نیاز به تغییرات مدیریتی 

در مجموعه احساس می شود، مضایقه نشود.
عضو هیئت رئیسه شورای پنجم کرج اذعان داشت: 
شهرداری کرج از محل راه اندازی کارخانه آسفالت 
صرفه جویی قابل توجهی داشته و همچنین دست 
بسیاری از دلالان از منافع غیر مشروع کوتاه شده 
است که قاعدتاً این جریان تلاش می کنند تا تجربه 
راه اندازی کارخانه آسفالت به تلخی گرویده شده و 
این اقدام در دیگر حوزه ها تکرار نشود. این مسئله 

هوشیاری نهادهای نظارتی را می طلبد.

در جلسه شورای شهر کرج مطرح شد؛
دست های پنهان کارخانه آسفالت شهرداری کرج را به زمین زده اند

تیلدا حسینی

قدرت مشیت الهی
دکتر وین دبلیو. دایر

»دکتر وین دبلیو دایر نویسنده 
آمریکاست  نامی  سخنران  و 
به  بین المللی  سطح  در  که 
در  ارزنده ای  مطالب  ارائه 
و  زمینه معنویت، خودسازی 

روانشاسی می پردازد. 
این کتاب از سه بخش تشکیل 
شده که هر بخش فصل های 
اختصاص  خود  به  را  خاصی 
داده است. بخش اول »ویژگی 
مشیت الهی« شامل 6 فصل 
است که به توضیح و تشریح 
مشیت الهی، چگونگی درک و تجربه آن، هفت ویژگی بارز آن، 
نحوه اتصال به مشیت الهی، موانع موجود برای برقراری ارتباط با 
مشیت الهی، تأثیرات آن بر دیگر افراد و در نهایت مشیت الهی و 

جاودانگی پرداخته است.
در بخش دوم »مشیت الهی را به جریان بیندازید« نویسنده در 
8 فصل نحوه چگونگی به جریان انداختن این قدرت عظیم را در 
زندگی افراد توضیح داده است که از بخش های بسیار مفید و 

عملی کتاب محسوب می شود. 
در بخش نهایی کتاب، »دایر« نمای انسانی که با مشیت الهی 
درارتباط است را به تصویر کشیده و ما را برآن می دارد کمی به 
خودمان بیاییم و ببینیم که با خود و زندگی خود چه کرده ایم و 
چرا این همه احساس نومیدی، غفلت، افسردگی و بی کسی در این 

دنیای وانفسا ما را آزار می دهد!

معرفی کتاب
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